
Forældrebestyrelsen Hem Børnehave og Skole 
 
Der indkaldes hermed til bestyrelsesmøde på Lærerværelset 
  

torsdag d. 16. januar kl. 18.00-20-00 
 
  
 Brød: Helle Dons 
 
Pkt. Dagsorden Referat 
1   Ingen referat, da sidste møde var 

julefrokosten med Skivehus 
 

2   Medarbejdere – orientering - Rengøringsassistenten er blevet opsagt pr. 
1. maj 
- Daniel er vikar, men stillingen bliver slået 
op. 
- Pædagog fortsat sygemeldt. Møde i uge 4. 
- Pædagogmedhjælper fortsat sygemeldt. Det 
går den rigtige vej, men hun kommer ikke 
foreløbigt. 
- Lærer sygemeldt. Samtale i uge 4. Vikar 
forhåbentlig snart på vej. 
 

3 
 

Områdefornyelse (fonde) Det går fremad hurtigt nu. Der skal enten 
skærmes af eller ventes med at tage i brug, de 
steder, hvor der skal være græs. 
 
Fonde: SparVest fonden har givet 200.000 til 
multibane. Der mangles ca. 1.000.000. 
Helle Dons undersøger, hvilke fonde der kan 
søges. 
Helle Kappel, Mette N., Birgitte B. og Anne 
Sofie sidder i ”fondsgruppen.” 
 

4 Drøftelse af ferietilmeldinger Børnehaven oplever, at der meldes pasning i 
ferien, men at børnene ikke dukker op.  
Gode ideer: 
- Tilmeldingen forsvinder, når fristen er 
overskredet, så forældre kan ikke selv tjekke 
hvad de har tilmeldt. 
- Tilmeldingsseddel hænges op, så alle kan se 
hvem og hvor mange er tilmeldt. 
- Reminder i nyhedsbrevet op til ferien. 
- Ring forældrene op. 
- Evt. mere sampasning 



 
5 Teater - indbydelse Tirsdag d. 23. september. Det hedder 

”Besked fra Aula” inkl. øl eller vand. 
Spisning inden måske kl. 17.00. 
 

6 Gode sammenhænge (overgang fra 
børnehave til skole) evaluering fra et 
forældreperspektiv 

- Overgangen har været rigtig god. 
- Grupperne gør det nemmere. De kan se 
hvad 1. og 2. klasse gør 
- Godt med kuffertarrangement 
- God overlevering - også når det er svært 
- Trygge forældre = trygge børn 
- Styrke at der er et tydeligt samarbejde 
mellem børnehave og skole 
- Store tager ansvar og passer på dem. 
- Måske skal skolevenner i spil igen??? 
- Minimum én emneuge på tværs om året. 
 

7    
  

8        
9   
10 Evt. Opslag på Facebook ang. nøglebrikker til 

skolen og hal. 
Der er 105 brikker i omløb. 
Alle med nøglebrikker skal omkring skolen 
torsdag d. 23. januar for at få den registreret. 
Resten deaktiveres.  
 
Anmærkninger på rengøringen + 
skraldespande i hallen.  
 
Oprydning i halområde og garderobe. 
 
Der skal følges op på fælderne i hallen.  
 
Madordning: Det er ikke på skoleledernes 
dagsorden endnu og der er ikke afsat penge 
til det. 
Vi skal være undersøgende på det.  
Mette er nysgerrig på, om der er nyt. 
 

   
Næste møde 24. februar kl. ??.?? 
 
Med venlig hilsen 
Dennis Olesen   Mette Nordendahl   
Formand for bestyrelsen              


